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Zápis 
z 5. řádného zasedání Akademického senátu FSI VUT 

dne 12. 12. 2024 
 
 
 
 

Místo konání:  zasedací místnost děkana FSI 
Čas konání:  14:00 – 15:15 
Přítomní:    dle hlasovací listiny 
Omluveni:  Bc. Balabán, Ing. Cabaj, Bc. Čech, prof. Maca 
Neomluveni: Ing. Liška, doc. Mazůrek 
Hosté: děkan doc. Hlinka, proděkani doc. Katolický, doc. Kalousek a Mgr. Hoderová 
Zasedání řídil:  doc. Návrat 

 
 

Program: 
1. Volba skrutátorů 
2. Schválení programu zasedání, kontrola zápisu ze 4. řádného zasedání, plnění usnesení 
3. Informace vedení fakulty a informace z grémií 
4. Volba zástupce do RVŠ 
5. Dodatek č. 1 ke Směrnici děkana č. 6/2024 - schvalování 
6. Schválení termínu (13. 2. 2025) a programu příštího zasedání 
7. Různé 

 
 

Zasedání zahájil a řídil předseda AS FSI doc. Návrat. 
 
Doc. Návrat přivítal pana děkany a proděkany. 
 
 
ad 1) Volba skrutátorů 
 
Návrh: Ing. Ramík. 
Usnesení: AS FSI schvaluje skrutátora Ing. Ramíka. 
Hlasování č. 1:  pro: 28   proti: 0  zdržel se: 1 
 
 
ad 2) Schválení programu zasedání, kontrola zápisu ze 4. řádného zasedání, plnění 
usnesení 
 
Program byl oproti rozeslané verzi doplněn o bod 5 schvalování Dodatku č. 1 ke Směrnici děkana 
č. 6/2024. 
Usnesení: AS FSI schvaluje program 5. řádného zasedání AS FSI. 
Hlasování č. 2:  pro: 29   proti: 0  zdržel se: 0 
 
Usnesení: AS FSI schvaluje zápis ze 4. řádného zasedání AS FSI. 
Hlasování č. 3:  pro: 28   proti: 0  zdržel se: 1 
 
Plnění usnesení:  
Z minulého zasedání neplynuly žádné úkoly. 
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ad 3) Informace vedení fakulty a informace z grémií 
 
Děkan: 
- Ve dnech 4. - 7. 11. 2024 proběhla evaluace pracovišť panely mezinárodních hodnotitelů, dne 

26. 11. zveřejnil prorektor Weiter předběžné výsledky, 6. 12. obdržely fakulty hodnotící zprávy. 
Všechna pracoviště FSI obdržela hodnocení v rozmezí A2 - A3. Zprávu pro každou evaluační 
jednotku obdrželi ředitelé příslušných ústavů, na dnešním zasedání byli senátoři seznámeni se 
závěrečnou zprávou pro FSI. Prvním výsledkem evaluace je vytvoření webu s jednotným popisem 
výzkumných aktivit.  
Pan děkan poděkoval všem, kteří se podíleli na přípravě autoevaluačních zpráv i na přípravě 
vlastní evaluace. 

- Probíhá příprava pro evaluaci MŠMT v roce 2025. 
- VUT získalo projekt OP JAK ESF+. 
- VUT vydává nový Kariérní řád, následovat bude aktualizace souvisejících předpisů. 
- Prostředky na kohezi byly využity na navýšení tarifů, část bude převedena do roku 2025. 
- Prof. Shadia Habbal z Astronomického ústavu Havajské univerzity obdržela titul doctor honoris 

causa. Prof. Habbal spolupracuje s týmem prof. Druckmüllera na výzkumu sluneční korony. 
- Na leden a únor se plánují školení bezpečnosti. VUT spustilo systém varování, do kterého lze 

registrovat čísla mobilních telefonů. 
Na dotaz z řad senátorů k evaluaci MŠMT v následujícím roce odpověděl doc. Katolický, že ústavy 
budou moci z velké části vycházet z vnitřní evaluace. 
RNDr. Popela: 
- RVŠ: Informace se týkaly novely VŠ zákona a Metodiky 2025+, podklady byly zaslány senátorům 

mailem. 
- AS VUT: Senátorům byla zaslána přijatá usnesení, na zasedání RNDr. Popela informoval senátory 

o situaci na FA. 
 

 
ad 4) Volba zástupce do RVŠ 
  
RNDr. Popela seznámil senátory s činností, kterou zástupce fakulty v RVŠ vykonává. 
Návrh: doc. Ing. Petr Blecha, Ph.D., FEng. 
 
Hlasování č. 4:  pro: 27   proti: 0  zdržel se: 3 

 
 
ad 5) Dodatek č. 1 ke Směrnici děkana č. 6/2024 
 
Dodatek upravuje přijímací řízení pro BSP Vizuální komunikace v kreativních průmyslech. Důvodem je 
přerušení akreditačního řízení, proto program nebude součástí nabídky přijímacího řízení, dokud RVH 
neudělí oprávnění studijní program uskutečňovat. Proděkanka Hoderová seznámila senátory s 
předpokládaným termínem udělení akreditace a termíny následujícího přijímacího řízení. 
 
Usnesení: AS FSI schvaluje Dodatek č. 1 ke Směrnici děkana č. 6/2024 ve znění ze dne 12. 12. 2024. 
Hlasování č. 5:  pro: 28   proti: 0  zdržel se: 0 
 
  
ad 6) Stanovení termínu šestého řádného zasedání AS FSI 
 
Termín 6. řádného zasedání byl navržen na čtvrtek 13. 2. 2025. 
Návrh programu: 
- Předložení Pravidel rozdělení finančních prostředků 

 
Usnesení: AS FSI schválil termín 6. řádného zasedání AS FSI na 13. 2. 2025. 
Hlasování 6:  pro: 27   proti: 0  zdržel se: 0 
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ad 7) Různé 
 
Prof. Spousta seznámil senátory s anonymním dopisem, který obdržel a ve kterém pisatel vyjadřuje své 
znepokojení nad závazkem mlčenlivosti, který mu byl předložen k podpisu. 
Děkan vysvětlil důvody, kvůli kterým jsou závazky mlčenlivosti předkládány zaměstnancům k podpisu, 
v tomto konkrétním případě slíbil prověřit formulace uvedené v dokumentu. 
 
 
 
 
 
Poté bylo zasedání ukončeno. 
 
 
 
 
 
 
 
Verifikoval:               
předseda AS FSI                     předsedkyně SK AS FSI         
doc. Ing. Tomáš Návrat, Ph.D.           Ing. Anna Imrichová   
 
 
 
 
 
zapsala: Brigita Rohovská 
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